
 Llum verda al projecte de la variant sud-est de Sant Francesc
divendres, 27 de setembre de 2013 14:08

La sessió plenària del Consell Insular de Formentera celebrada avui ha aprovat qüestions com
l’aprovació d’accions judicials i administratives en relació al cànon de transferència de residus
municipals de Formentera a Eivissa, l’aprovació inicial del projecte de vial de circumval·lació
sud-est de Sant Francesc, així com la proposta relativa a la reutilització dels llibres de text.

  

En primer lloc i pel que fa a la part resolutiva, s’ha aprovat per unanimitat, la proposta
d’interporsició d’accions per les factures emeses per la UTE-Giref en concepte del transport de
residus entre Formentera i Eivissa.

  

Recordem que el Jujat de Palma de Mallorca va fallar a favor de la concessionària del servei de
recollida de fems de Formentera, en relació a l’abonament dels interessos derivats pel retard en
el pagament del servei de trasllat dels residus de Formentera. Per aquest motiu, els serveis
jurídics del Consell de Formentera iniciaran un recurs d’apel·lació contra la sentència de data
31 de juliol de 2013 i la interposició d’un recurs contenciós administratiu contra els acords del
Consell Insular d’Eivissa que aproven les factures relatives al cànon de transferència de residus
entre Formentera i Eivissa.

  

L’assumpció del sobrecost que significa el trasllat de residus a l’illa d’Eivissa, suposa una
discriminació de la ciutadania de Formentera respecte a a resta de ciutadans de les Illes
Balears. El Consell de Formentera destinarà tots els esforços perquè els serveis bàsics tinguin
un cost homogeni a totes les illes i no hi hagi desigualtats com passa amb el cas dels residus o
del preu de l’aigua, on els ciutadans i ciutadanes de Formentera es veuen clarament marginats
respecte a la resta de ciutadans de les Illes Balears.

  

Pel que fa als punts 2, 3 i 4 de l’ordre del dia en matèria d’actuacions viàries, s’han aprovat per
majoria absoluta, amb l’abstenció del Partit Popular i el vot en contra del Grup Independent de
Formentera. Cal destacar l’aprovació inicial del projecte de vial de circumval·lació sud-est de
Sant Francesc. Recordem que aquests convenis son fruït del conveni de col·laboració en
matèria de carreteres, subscrit en data 14 de maig de 2009 amb una vigència fins l’any 2014,
signat entre el Ministeri de Foment del Govern estatal i el Consell Insular de Formentera, per la
construcció de la variant est de Sant Francesc, amb un termini màxim d’execució fins el 2015.
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El nou vial de Sant Francesc alleugerà el trànsit del carrer del Pla del Rei i contribuirà a
dinamitzar l’activitat social i comercial d’aquest carrer, així com afavorir que el nucli de Sant
Francesc sigui un entorn més lliure de cotxes.

  

Pel que fa a la proposta núm.5 relativa a l’aprovació definitiva del Consell de Participació de la
Infància i la Joventut de Formentera, així com el seu reglament, s’ha aprovat per unanimitat, de
la mateixa manera que la resta de propostes de l’ordre del dia.

  

El Consell de la Infància de Formentera és un òrgan consultiu, que té com a objectiu donar veu
al col·lectiu infantil i juvenil i promoure la participació activa en els temes que els afecten,
escoltant els seus punts de vista i considerant-los en els processos de presa de decisions. El
Reglament del Consell de Participació infantil i juvenil de Formentera va ser aprovat inicialment
en el ple de març i avui s’ha procedit a la seva aprovació definitiva.

  

A Formentera, volem tenir en compte i respectar la Convenció dels Drets dels Nens, i és per
això que s’ha creat aquest òrgan de participació, ja que un dels drets dels nins és el dret a
participar en el municipi i a ser escoltat. La nostra illa vol ser “Ciutat Amiga de la Infància”
d’UNICEF, la qual cosa significaria que es compleixen al nostre municipi la convenció dels
drets dels Nens.

  

Així mateix, cal destacar l’aprovació de la proposta relativa a la reutilització dels llibres de text.
El plenari ha aprovat instar al Govern Balear a augmentar la aportació als fons dels programes
de reutilització de llibres de text, l’objectiu dels quals és promoure l’intercanvi de llibres de text
entre les famílies d’alumnes de les etapes educatives de primària i secundària obligatòria a tots
els centres educatius del municipi, sostinguts amb fons públics i, a la vegada, conscienciar als i
les alumnes de la importància de la cura i bon ús dels llibres i material escolar per poder
reutilitzar-los en finalitzar el curs.

  

Formentera és una de les Illes Balears que compta amb un millor percentatge d’alumnes
adherits al programa de reutilització de llibres de text. El nombre d’alumnes de primària i
secundària adherits al fons l’any passat va ser de 463. Els 4 centres públics de Formentera
estan adherits a aquest programa i en el cas del CP de Sant Ferran de ses Roques el
percentatge de reutilització arriba al 100 %.
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Per acabar, s’ha retirat per majoria absoluta, amb el vot en contra del PP i el GUIF, la moció
presentada pels populars relativa a la creació d’una mesa per tractar el possible augment de
les llicències de taxi, donat que ja fa temps que el Consell està treballant conjuntament amb els
sectors implicats, PIMEF, Federació Hotelera de Formentera i Associació de Taxistes de
Formentera, per tal de poder d’oferir un servei de taxi suficient i de qualitat als nostres visitants i
residents de cara a la pròxima temporada turística. Així mateix s’ha aprovat per unanimitat la
proposta de reconeixement a 4 efectius de la Policia Local per les actuacions portades a terme
entre el 28 de febrer i el 5 de març, amb la detenció d’una persona per delicte contra la salut
pública i incautació de haixix.

  

El conseller d’Infraestructures, Agricultura, Ramaderia, Pesca i caça del Consell Insular de
Formentera, ha dut a terme la seva compareixença, on ha explicat la feina feta a les seves
àrees durant el darrer any i les propostes de futur en les matèries sota la seva responsabilitat.
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